
Kłobuck, dnia 28 listopada 2022 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Edukacji Publicznej, 
Ochrony Zdrowia, Polityki  
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki 

Protokół nr 11/2022 

11 Posiedzenie w dniu 28 listopada 2022  
Obrady rozpoczęto 28 listopada 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Angelika Borowiecka-Idziak 
2. Ewelina Kotkowska 
3. Bartłomiej Saran 
4. Andrzej Sękiewicz 
5. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 10/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 03.11.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 10/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 03.11.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek 
 



4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2023 r. 
 
Skarbnik K Trzepizur zreferowała w/w punkt.  

Przewodniczący Komisji B. Saran które wydatki zostały znacząco ograniczone?  

Burmistrz J. Zakrzewski jeżeli chodzi o konstrukcję budżetu na przyszły rok, koszty 
ograniczyliśmy do poziomu, który zapewnia funkcjonowanie gminie. Czy środków wystarczy 
do końca roku pokażą wprowadzone działania tj. oszczędności. Jest wiele niewiadomych. 
Jesteśmy przed podpisaniem umów na energię w budynkach i instytucjach. Wszędzie 
szukamy oszczędności, również w oświetleniu ulicznym m. in. rezygnujemy z atrakcji 
świątecznych. 

Radny M. Wojtysek czy w związku z obecną sytuacją tj. rosnącymi kosztami życia, wzrostem 
płacy minimalnej, planowane są podwyżki dla urzędników? 

Burmistrz J. Zakrzewski zdajemy sobie sprawę z sytuacji. Jest to kwestia mająca wpływ na 
budżet. Wspólnie z Panią Skarbnik i współpracownikami będziemy się zastanawiać jak ten 
problem rozwiązać. 

Radny A. Sękiewicz czy projekt przebudowy ul. Jasnej wraz z rondem obejmuje całą ulicę 
Jasną, czy tylko odcinek przy rondzie? 

Burmistrz J. Zakrzewski zamysł dotyczy głownie przebudowy ul. Jasnej. Możliwe, że 
zadanie zostanie zmodyfikowane tj. będzie remont ul. Jasnej, a przebudowa skrzyżowania. 

Głosowano w sprawie: 
Pozytywne zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2023 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek 
 
5. Omówienie inwestycji w zakresie oświaty i sportu w roku 2022. 
 
Burmistrz J. Zakrzewski trwa budowa sali przy Szkole Podstawowej nr 1 w Kłobucku, 
planowo budowa powinna zakończyć się w tym roku, jednak termin realizacji zadania 
wydłuży się do połowy lutego. Zakończono: budowę boiska wielofunkcyjne i 
zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Łobodnie, 
termomodernizację budynku zaplecza sanitarno – szatniowego na terenie OSiR w Kłobucku. 
Zadania dotyczące: przebudowy boiska piłkarskiego na terenie OSiR w Kłobucku (bieżnia i 
pozostałe elementy lekkoatletyczne), zagospodarowania terenu przy Zespole Szkolno-
Przedszkolnym w Kamyku oraz termomodernizacja hali na terenie OSiR w Kłobucku są 
wprowadzone do Polskiego Ładu, w trakcie procedury przetargowej. Trwa procedura 
wyłonienia wykonawcy na zadanie dotyczące modernizacji świetlicy w budynku Szkoły 
Podstawowej nr 1 w Kłobucku. Ponadto zostały wykonane bloki żywieniowe w SP nr 2 i PG 



nr 2 w Kłobucku. Realizowano program m. in.: Laboratoria Przyszłości oraz drobne remonty 
w poszczególnych placówkach. 
 
Radna E. Kotkowska chciałam zauważyć brak konkretnych działań w kwestii boiska przy SP 
nr 3 w Kłobucku. 

Burmistrz J. Zakrzewski dyrektor placówki realizuje projekt techniczny. Jestem na bieżąco 
informowany o postępie tych prac. Czekamy na projekt i kosztorys, wówczas będą 
podejmowane następne kroki.  

6. Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono 
 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji 
Bartłomiej Saran 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


